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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2016. október 17-ei munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen voltak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, Gyuga Mihály, 

Metzger Gyula, Sólyom Jöran, Székely Antal bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Túri Bernadett bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 13 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait, valamint az 1. napirendi ponton belül javaslatot tett az 

előterjesztések tárgyalási sorrendjére, tekintettel a meghívott vendégekre.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

159/2016. (X.17.) PB határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2016. október 17-ei 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2016. október 18-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Oroszlány Város közétkeztetési rendszerének vizsgálata című igazságügyi szakértői tanulmány 

megtárgyalása 

- Döntés az oroszlányi térségben megvalósulandó hulladékgazdálkodási stratégiáról és a 

„VERTIKÁL-Oroszlány hulladékgazdálkodási együttműködés” létrehozásának tárgyában 

létrejött Konzorciumi Megállapodás módosításáról 

- Beszámoló az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság és a Tatabányai Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2015. évi tevékenységéről 

- A város tömbházas területein illegálisan elhelyezett lomhulladékok elszállításáról szóló 58/2016. 

(III.29.) Kt. határozat módosítása 

- Önkormányzati vegyes tulajdonban lévő komfortos lakások komfortfokozat-növelő beruházása 

- Döntés a Majkon található Oroszlányi Bányászati Múzeum kisebb léptékű fejlesztéseivel 

kapcsolatban 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása  

- A talajterhelési díjról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

- A közterületek rendjéről és használatáról szóló 12/2003. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosítása 
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- A településkép helyi védelméről, továbbá egyes építésügyi előírásokról szóló önkormányzati 

rendelet megalkotása 

- Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

- Pályázati együttműködésben való részvétel a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat Sacra 

Velo projektjében 

- Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével kapcsolatos döntések 

-  Pályázat benyújtása az INTERREG V-A SZLOVÁKIA–MAGYARORSZÁG együttműködési 

program keretében tematikus játszópark kialakítása érdekében 

- Döntés csatlakozási díjfizetés feltételeiről a Krajnyik Akác András Sportcsarnok távhő hálózatra 

való rákötésével kapcsolatosan 

- Ingatlan vásárlással és értékesítéssel kapcsolatos döntések 

2. Kérdés, interpelláció 

3. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2016. október 18-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Oroszlány Város közétkeztetési rendszerének vizsgálata című igazságügyi szakértői tanulmány 

megtárgyalása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Az önkormányzat megbízásából a szakértő egy tanulmányt 

készített, mely összefoglalja a városi étkeztetés jelenlegi állapotát, és javaslatokat tesz. Kialakult 

vélemény még nincs, a határozati javaslat csak a szakértői vélemény elfogadását javasolja, jövőbeni 

döntésekről még nincs szó. 

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő elmondta, ahogy a szakértői véleményében is leírta, hogy Oroszlány 

városában jó minőségű a közétkeztetési szolgáltatás, de ésszerűsítésre, egyszerűsítésre és takarékos 

gazdálkodásra van szükség, melyre 2 módon lehetne sort keríteni.  

Az egyik mód - melynek alapvető feltétele az, hogy a következő 4-5 évben lényegesen ne nőjön az 

étkezést igénybevevők száma - a jelenlegi általános iskola bővítése. Nyomatékosította a humán erőforrás 

szükségletet, ami elengedhetetlen akkor is, ha egyik fejlesztési irányt sem választja az önkormányzat. 

Oroszlányban most még nincs szakember-hiány ezen a területen, de a szakmai előrejelzések és az 

összehasonlító elemzések azt mutatják, hogy ilyen bérviszonyok mellett egy-két éven belül rendkívül 

komoly szakember-hiánnyal kell szembenézni. Az összehasonlító elemzésből kizárta Budapestet, mivel a 

bérviszonyok összehasonlíthatatlanok, ott a közétkeztetésben 300 E Ft nettó bér alatt nincs szakács.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy Oroszlányban a Szociális Szolgálatnál a szakács nettó bére 123 E Ft + 

9 E Ft cafetéria. 

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő elmondta még, hogy összehasonlíthatónak ítélte az Elamen Zrt. 

szolgáltatásait, aki Dorogon, Nyíregyházán, Baján szolgáltat, valamint az Eurest Kft. adatait, továbbá 

olyan vendéglátó vállalatokat, amire rálátása van. Bármelyik fejlesztési irányt is választja az 

önkormányzat, a humánerőforrás biztosítására rendkívül nagy figyelmet kell fordítani.  

Az általános iskola üzemi konyha bővítésével is megoldható az átszervezés pár évre, de tovább kell, hogy 

működjék az óvoda konyhája és a Szociális Szolgálat ellátó konyhája. Végleges megoldást jelenthet az 

ellátás, ha a Béke szálló felújításra kerül. Azonban felhívta a figyelmet, amit az iskola konyhájánál is 

leírt, hogy az az egy lábon állás, ami most Oroszlányban van, (csak villamos energiával működtetett 

gépek, berendezések) veszélyezteti az ellátás biztonságát. Minden esetben, amikor új konyhákat 

terveznek, szakmai előírás, hogy fele-fele arányban gáz és villany is legyen. Ennek üzemzavarok és a 

technológia az oka.  

Amennyiben a fejlesztések bármelyike megvalósul második adagokat javasol. Ennek az a lényege, ha 

élelmiszer biztonsági probléma merült fel, akkor egy egész várost meg lehet fertőzni. Felhívta még a 

figyelmet, hogy két intézménynél kötelezettségek vannak az eu-s pályázatok kapcsán. Ezt kalkulálni kell. 

A másik dolog, hogy a gázt be kell vezetni az iskolánál és a Béke szállónál.  
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Papp Péter elnök elmondta, ha végleges megoldásként a Béke szállót nézik, annak a befektetésnek a 

becsült értéke is legalább 200 M Ft, és ebben az összegben a közműfejlesztés nincs benne. Akkor pedig, 

hogy az általános iskolások oda menjenek ebédelni, elég messze van. Nem rosszak a javaslatok, de azokat 

összegyúrná. Hogy egyszerűbb és olcsóbb legyen a közétkeztetés, minél több részét vállalkozásba 

helyezné ki. Eddig arról volt szó, hogy bölcsődei konyhának kötelező lennie, most kiderült, hogy ez nem 

így van. Az óvodai konyhát nem lehet megszüntetni, mert eu-s elvárások vannak. Ha a szociális konyát és 

az iskola konyháját összevonják, az is több mint 10 M Ft. Ez viszont vállalkozó függő.  

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő véleménye szerint is vállalkozóknak kellene a tevékenységet végezni. 

Ennek egyszerű oka van, egy vállalkozás nem egy konyhát üzemeltet, hanem általában többet, és egy-egy 

kiesésnél (betegség) rögtön tud reagálni, pótolni tudja a dolgozót, továbbá a pedagógusok elsődlegesen 

pedagógusok. Az elvárások, amit közvetítenek a szakmai dolgozók felé, azok nem szakmai elvárások, sok 

a konfliktus, azt javasolja, és gazdaságosabb is hogy vállalkozóval üzemeljenek a konyhák. A 

vállalkozónak kell eldönteni, hogy felvállal-e egy ekkora piacért egy ekkora fejlesztést. Véleménye 

szerint megfelelő hosszúságú szerződéssel ez áthidalható, ami legalább 20 éves szerződés a mostani 

számításai alapján. Ennél rövidebb időre nincs vállalkozó, aki bevállalná ezt a nagyfokú fejlesztést, még 

akkor sem, ha pályázatból a közműfejlesztések elvégezhetőek. Az eszközbeszerzési oldal nagyon komoly, 

milliós nagyságrendet képvisel. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy Magyarországon a közszolgáltatás mennyiben 

hasonlít a nyugaton bevált módszerekhez? 

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő elmondta, hogy egyáltalán nem hasonlítanak egymáshoz. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ez a fajta közkonyhás önkormányzati tulajdonú 

tevékenység csak ront a minőségen, kiszolgáláson. A pedagógusnak abszolút semmi köze, hogy beszedje 

a pénzt, kiossza az ebédjegyeket, stb. Sajnálatát fejezte ki, hogy odáig jutottak, ez csak így működhet. Az 

intézményeknek ehhez se pénzük, se szakemberük nincs. Szeretné, ha abba az irányba indulnának el, 

hogy lennének olyan vállalkozók, akik ezt bevállalnák.  

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő elmondta, hogy vállalkozás-párti a szakmában. Ez egy külön szakma, nem 

várható el egyetlen egy pedagógustól sem, hogy egy újabb szakmát megtanuljon. A vállalkozások ezt 

gazdaságosabban is meg tudják oldani, több energiát tudnak fordítani a szolgáltatás minőségre is. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a szlovákiai Vágsellye iskolában terminál van kiakasztva 

az étkező bejáratánál és a következő hétre összeállíthatta a gyermek az étrendjét a rendelkezésre álló 

menüsorból. Kérdése az volt, hogy Magyarországon létezik-e ilyen valamelyik városban, intézményben? 

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő elmondta, hogy Magyarországon nincs ilyen tapasztalat, és amióta 

megjelent a közétkeztetési rendelet, nincs is rá lehetőség. Sajnálatos módon még mindig nem jutottak el 

sokan odáig, hogy 6 hetes étlapot készítsenek, az általános az, hogy havonta cserélődnek az ételek. A 

példa, ami említésre került, az a gyermekeknek jó, mert azt eszik, amit kedvelnek, viszont nem biztos, 

hogy táplálkozás élettani szempontból megfelelő.  

Ez egy újabb tanulmányt megérne, hogy ne járjon egészségkárosodással. A közétkeztetők tudják, hogy a 

korosztályok milyen nyersanyagból, (fehérjéből, zsírból, szénhidrátból) mennyit kell, hogy bevigyenek a 

szervezetbe. A hátulütője, hogy egy egysíkú étlap mellett nem fogja bevinni a szervezetbe a tápanyagot, 

mert megunja, otthagyja az ételt, ha havonta ugyanazt kell ennie. Nincs erre gyakorlat. Amíg a 

közétkeztetési rendelt olyan amilyen, addig ezt kell betartani a szolgáltatóknak.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy örül a felmérésnek. Véleménye szerint Oroszlányon van 

olyan vendéglátó ipari erő, létszám, amit ki kellene használni, mert nem tartja jónak, hogy az 

önkormányzat ezt még jobban központosítsa.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

160/2016. (X.17.) PB határozata 

az „Oroszlány Város közétkeztetési rendszerének vizsgálata című igazságügyi szakértői tanulmány 

megtárgyalása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város közétkeztetési rendszerének vizsgálata című igazságügyi 

szakértői tanulmány megtárgyalása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr. Dér Zsuzsanna szakértő és Gerenday Zsuzsanna osztályvezető 16 óra 40 perckor elhagyták a 

bizottság ülését.  

 

Döntés az oroszlányi térségben megvalósulandó hulladékgazdálkodási stratégiáról és a „VERTIKÁL-

Oroszlány hulladékgazdálkodási együttműködés” létrehozásának tárgyában létrejött Konzorciumi 

Megállapodás módosításáról 

 

Pap Péter elnök felkérte Óvári László vezérigazgatót az előterjesztés szóbeli kiegészítésére. 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, hogy Oroszlány város területén a hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatást az Oroszlány-Vertikál Hulladékgazdálkodási Együttműködés látja el.  

A konzorcium tagjai a Vertikál Nonprofit Közszolgáltató Zrt., a Vertikál VKSZ Zrt. és az Okö Zrt. A 

tagok egymás között a feladataik megosztását a konzorciumi szerződésben írták le. A szerződés 2013-ban 

köttetett, amikor a KDVHÖT a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásra a közbeszerzési pályázatot kiírta. 

Az elmúlt időszakban olyan jogszabályi módosulások következtek be, amelyek szükségessé teszik a 

szerződés jogszabályokhoz kötött igazítását. Példákat is említett: április 1-től megkezdte működését a 

Nemzeti Hulladékgazdálkodási és Vagyonkezelő Zrt., aki a közszolgáltatás koordinálásán kívül a 

finanszírozási koordinációt is ellátja, valamint megalkották az országos hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatási tervet. A terv nem csak célkitűzéseket, hanem a közszolgáltatás ellátásának optimális 

területi lehatárolását és a minimálisan ellátandó közszolgáltatási feladatok felsorolását is tartalmazza. 

A finanszírozás alapvetően megváltozik. Jelen helyzetben a közszolgáltató nem bocsát ki számlát, a 

szolgáltatást igénybevevő felé, az NHKV Zrt. szedi be a díjat, míg a szolgáltatás ellátásáért szolgáltatási 

díjat fizet a közszolgáltató felé. A díj összege Ft/l-re vetítve tükrözi a közszolgáltatás színvonalát és azon 

minimális feladatrészeket, amiket az OHKT előír. Júniusban ezért kellett módosítani a helyi 

önkormányzati rendeletet. Jelen esetben a konzorciumon belül a tagok a Vertikál Nonprofit Zrt.-t jelölték 

a meg konzorcium vezetőnek, így a díjat a Vertikál Nonprofit Zrt. kapja.  

Szintén lényeges a hulladék tulajdonjogának megváltozása. Ez év július 1-jétől a közszolgáltatásból 

származó hulladék az NHKV Zrt.-t illeti meg, ennek megfelelően dönt a hulladék további kezelését 

illetően. Ennek a konzorciumi szerződésben is meg kell jelennie. A társulásnak júniusban volt egy ülése, 

ahol a szerződés ezek miatt módosításra került. Ezen módosítások okán, a konzorciumi szerződés alapján 

az Okö Zrt.-t már csak a gyűjtés-, szállítás költsége terheli, az ártalmatlanítás költsége nem. Változás még 

az is, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő hulladékkezelő létesítmények üzemeltetését csak a 

közszolgáltatók láthatják el. Ez a Vertikál Nonprofit Zrt. Ennek megfelelően lett az oroszlányi 

hulladéklerakó bérleti szerződése módosítva. A szerződés alapján a Vertikál az idei évben módosíttatta a 

hulladéklerakó egységes környezethasználati engedélyét.  A módosítás alapján már meg is kapta a győri 

felügyelőségtől az új engedélyt. A műszaki tartalom jelenik meg az előterjesztés stratégiai mellékletében, 

ami a KDVHÖT által megvalósítandó projektbe kerülne beintegrálásra a lehető legnagyobb mértékben. 

Véleménye szerint a 3. verziót lehetne támogatni, ami egy teljes körű stratégia. Komoly beruházást 

igényel a hulladéklerakó területén, azon túl korszerűbb gyűjtési, szállítási módot valósítana meg mind a 

28 településen.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a stratégiai terv tartalmazza az oroszlányi külterületek, 

valamint a garázs városok hulladék kezelésére vonatkozó konkrét megoldási javaslatot. Elmondta még, 

hogy az Okö Zrt. és a bizottság között egyeztetés folyik. A VFKB azzal fogadta el a stratégiai tervet, 

hogy ennek a pontnak a rögzítését még tisztázni kell.  

A bizottságon foglalkozott Oroszlány város legnagyobb problémájával, a lomkezeléssel. Kérte igazgató 

urat, hogy egy lomudvar működtetését gondolja át. Javasolta az önkormányzatnak, a testület tagjainak, 

hogy gondolják át egy lomudvar kialakítását. A VFKB az előterjesztést és a konzorciumi megállapodást 

egyhangúlag támogatta. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről, Sólyom Jöran VFKB elnök szóbeli kiegészítésével. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

161/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Döntés az oroszlányi térségben megvalósulandó hulladékgazdálkodási stratégiáról és a 

„VERTIKÁL-Oroszlány hulladékgazdálkodási együttműködés” létrehozásának tárgyában létrejött 

Konzorciumi Megállapodás módosításáról”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés az oroszlányi térségben megvalósulandó hulladékgazdálkodási 

stratégiáról és a „VERTIKÁL-Oroszlány hulladékgazdálkodási együttműködés” létrehozásának tárgyában 

létrejött Konzorciumi Megállapodás módosításáról” című előterjesztést, Sólyom Jöran VFKB elnök 

szóbeli kiegészítésével. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Óvári László Okö Zrt. vezérigazgató 16 óra 53 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Beszámoló az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság és a Tatabányai Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2015. évi tevékenységéről 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott kimutatást. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, hogy a mai napon az új tűzoltófecskendő beszerzésére a 

szerződéseket aláírták. Kb. 3 héten belül várható, hogy a jármű a valóságban a tulajdonukba kerülhessen. 

Tűzoltás technikai felülvizsgálatot kell még elvégeztetni, valamint rendszeresíteni kell a járművet, ami azt 

jelenti, hogy a katasztrófavédelmi igazgatóság néhány napra bekéri a járművet, amit átvizsgálnak, és 

megállapítják alkalmas-e vagy sem.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a Horoszcoop Kft. a közbeszerzési hatósághoz fordult, több pontban 

támadta meg a munkacsoport döntését. A hatóság múlt héten minden ponton elutasította a Kft. 

észrevételeit. Ezért tudták megkötni a szerződést. Megköszönte a munkacsoport jelenlévő tagjainak a 

munkát. 

 

Dr. File Beáta jegyző 16 óra 57 perckor megérkezett a bizottság ülésére.  

 

Papp Péter elnök felkérte tűzoltóparancsok urat, hogy az 5 napos SRF tűzoltás költségeit részletezze. 

Szeretne módosító javaslatot tenni, hogy a 750 ezer forint plusz költséget önkormányzati támogatásként 

ítélje meg a bizottság és a képviselő-testület a tűzoltóparancsnokság számára.  

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, hogy 52 órán át tartó beavatkozásról volt szó, amely idő alatt 

nem volt szabad leállítani a tűzoltó járműveket. Elsősorban izzásról volt szó, ahol az anyagot kipakolták, 

oltották, és másik helyre rakták át.  Ezért a költségeket felezték. Az üzemanyag-felhasználás valós adatot 
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tükröz, nem normát. Egy alkalommal volt egy 24 órás szolgálat, ahol 3 főt kellett berendelni, akiknek a 

bérköltsége szerepel a kimutatásban.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 17 órakor megérkezett a bizottság ülésére.  

  

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta még, hogy a szivattyúköltség a legmagasabb. A szivattyút 

meghatározott üzemóránként felül kell vizsgálni, karban kell tartani, mely összeg a KEM KI útmutatása 

alapján került kiszámításra. A múlt héten volt egy 9 órás beavatkozás, ami ezeken a költségeken felül 

volt. A plusz költségeket nem tudják senkire áthárítani, még nem tartanak ott, hogy a tűzoltói 

beavatkozást ki tudnák számlázni és azt a biztosító rendezné. Ez az összeg kb. fél éves üzemeltetési 

költségnek felel meg.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, ismét azt érzékeli, hogy a környezetvédelemmel kapcsolatos 

hatósági szervek nem maximálisan érvényesítik azt a kört, ami kötelező feladatuk lenne. Javasolta jegyző 

asszonynak, hogy ebben a témában valamilyen eljárást próbáljon meg indítani. 

 

Székely Antal bizottsági tag 17 óra 5 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő tagok száma 7 fő.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy hogy a tűzeset után az anyag minőségére kaptak-e 

jelzést, továbbá volt-e valamilyen tárgyalás a Green Energy 2013 Kft.-vel, hogy a költségeket rendezze. 

Javasolta, hogy az önkormányzat fizesse ki a tűzoltóságnak az összeget. Kérdése az volt, hogy nem 

lehetne-e ezt a pénzt behajtani?  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy jelen pillanatban az SRF-et tulajdonló cég olyan helyzetben van, hogy 

a mentési munkákban részt vevő vállalkozók a költségeiket nem merik leszámlázni, mert nem szeretnék 

elbukni az Áfa összegét. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy polgármester úr holnapra készíti egy összefoglaló anyagot az 

eddig eltelt eseményekről. Múlt héten megkeresték a katasztrófavédelmi igazgatóságot, holnapra ígérték 

az általuk készített beszámolót, de a tűzvizsgálat eredménye biztos nem lesz benne. Hivatalosan kérték a 

környezetvédelmi hatóság jelentését az anyagról, tudják, hogy elkészült a határozat, de még nem jogerős, 

a Vért Zrt. már rendelkezik vele. Kérték a Vért Zrt.-t, hogy juttassák el az önkormányzatnak. A Green 

Energy Kft.-vel nem voltak egyeztetések, mert tényleges adatok nem voltak a költségekre. Próbálják 

segíteni a vállalkozókat, a mai napon egyeztette le a Vért Zrt.-vel, hogy egy-egy munkagép kirendelés 

költségének kifizetését vállalják, a többi munkagép, illetve munkaerő kifizetését a Vért Zrt. nem vállalja. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, szeretné, ha nem állnának meg ott, hogy a tűzoltóknak kifizetik 

az összeget. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta a második tűzzesettel kapcsolatban, hogy ismételten 

tűzvizsgálatot végeztek és az került megállapításra, bárhol, bármikor ismételten meggyulladhat az anyag. 

Ezért sürgős lenne az elszállítása.  

 

Székely Antal bizottsági tag 17 óra 13 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő tagok száma 8 

fő. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az anyagnak van értéke. Kérdése az volt, hogy azt nem 

terhelhetik-e meg jelzálogjoggal, vagy valami hasonlóval? Arra gondolt, hogy addig ne tudja értékesíteni 

a tulajdonos, amíg a város kárát meg nem térítette.  

 

Papp Péter elnök a határozati javaslat 4. pontként javasolta, hogy a 2016-os SRF tűz során felmerült 

bruttó 750 E Ft többletköltséget az önkormányzat egyösszegű működési támogatás kiegészítésként az 

intézményfenntartó költségvetési sor távhő-, és vízdíj soráról biztosítsa az Oroszlány Önkormányzati 

Tűzoltó-parancsnokság számára.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag a határozati javaslat 5. pontjaként javasolta, kérjék fel a polgármestert, 

hogy a tűzesettel kapcsolatos várost és önkormányzatot ért költségek behajtásáról intézkedjen.   
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Miután több kérdés, hozzászólás, nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről a módosító javaslatokkal együtt.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

162/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Beszámoló az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság és a Tatabányai Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2015. évi tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság és a 

Tatabányai Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2015. évi tevékenységéről” létrehozásának tárgyában 

létrejött Konzorciumi Megállapodás módosításáról” című előterjesztést azon módosításokkal, hogy a 

2016-os SRF tűz során felmerült bruttó 750 E Ft többletköltséget az önkormányzat egyösszegű működési 

támogatás kiegészítésként az intézményfenntartó költségvetési sor távhő-, és vízdíj soráról biztosítsa az 

Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság számára, továbbá felkéri a polgármestert, hogy a 

tűzesettel kapcsolatos várost és önkormányzatot ért költségek behajtásáról intézkedjen.   

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok 17 óra 19 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

A város tömbházas területein illegálisan elhelyezett lomhulladékok elszállításáról szóló 58/2016. (III.29.) 

Kt. határozat módosítása 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Árva Ferenc projektmenedzser kiegészítésként elmondta, hogy az előterjesztésben hivatkoznak az 

NHSZ Zrt.-től kapott levélre, melyben arról tájékoztatnak, hogy a hulladékot szeptember 30-ig fogadják 

be. A két legközelebbi lerakóhely Székesfehérvár és Polgárdi, ez indokolja a forrás kiegészítést.  

Az tapasztalható, hogy a város és környéke lesz a megye nyilvános hulladéklerakója, ez mind a városon 

kívül és a városban is tapasztalható.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB ülésen kérte a városfejlesztési osztályt, hogy az 

önkormányzati tulajdonú telkeket tartalmazó térképet a bizottsági ülésre vigyék be. Azokon meg tudnák 

nézni azokat a helyszíneket, amelyeken a közfeladat ellátó helyeket ki tudnák jelölni. Gyorsan lépni kell.  

Példaként említette, hogy vannak olyan városok ahol a város szívben található egy lomudvar, vállalkozói 

üzemeltetéssel. Kérte jegyző asszonyt, hogy a bizottsági ülésre bejöhessen ez a térkép, hiszen nehéz úgy 

gondolkodni, hogy nincs információjuk arra vonatkozóan, hogy milyen területekről lehet szó. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag a hulladékudvar kérdését is fel szeretné eleveníteni. Már többször kérte a 

hivatalt, jöjjön be az a régebbi tervdokumentáció a bizottság elé, ami a hulladékudvarról szól. Megnéznék 

a város tulajdonrészeit, hová lehetne az udvart elhelyezni. Attól félnek, hogy elkezdik csökkenteni a 

kihelyezett tárolók számát, ezért fontos a hulladékudvar és a lomhulladék udvar kérdése is.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

163/2016. (X.17.) PB határozata 

„A város tömbházas területein illegálisan elhelyezett lomhulladékok elszállításáról szóló 58/2016. 

(III.29.) Kt. határozat módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A város tömbházas területein illegálisan elhelyezett lomhulladékok elszállításáról 

szóló 58/2016. (III.29.) Kt. határozat módosítása” létrehozásának tárgyában létrejött Konzorciumi 

Megállapodás módosításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Önkormányzati vegyes tulajdonban lévő komfortos lakások komfortfokozat-növelő beruházása 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Árva Ferenc projektmenedzser elmondta, hogy azoknál az önkormányzat tulajdonban lévő 

ingatlanoknál ajánlják fel és végzik el a beruházásokat, ahol elérhetővé válik a technológia.  

Megvizsgálják az adott bérlőt, van-e köztartozása, illetve vállalja-e egy magasabb bérleti díj megfizetését.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB egyhangúlag támogatta az előterjesztést.  

Elmondta még, hogy a többpárti egyeztetésen és a frakcióban is szó volt arról, hogy a Varikont Kft. 

átvette a bérlakás üzemeltetést az OSZ Zrt.-ben a korábban kialakult rendnek megfelelően. Azt 

javasolták, hogy a szerződések módszertanát nézzék át annak érdekében, hogy a Varikont Kft.-nek 

gyorsabb reagálási lehetőségei legyenek a jövőben annak elkerülése érdekében, hogy a lakások minősége 

ne romoljon drasztikusan. Ezt kérni fogja majd a testületi ülésen is. A Varikont Kft. elemezze ki, hogy 

mit látnak választható útnak, a cél a lényeg, nem pedig a módszer. Egy városfejlesztési ülésen pedig 

átnéznék a javaslatokat. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

164/2016. (X.17.) PB határozata 

az „Önkormányzati vegyes tulajdonban lévő komfortos lakások komfortfokozat-növelő 

beruházása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati vegyes tulajdonban lévő komfortos lakások komfortfokozat-

növelő beruházása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Árva Ferenc projektmenedzser 17 óra 34 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Döntés a Majkon található Oroszlányi Bányászati Múzeum kisebb léptékű fejlesztéseivel kapcsolatban 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Tassi József ügyvezető elmondta, hogy pénteken az MVM megküldte az önkormányzatnak azt a levelet, 

melyben visszaigazolta, hogy azon az áron ami az előterjesztésben szerepel, hajlandók értékesíteni a LÜN 
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Kft.-nek az eszközöket. Amennyiben a képviselő-testület dönt, elkészítik a szerződéstervezetet és 

elküldik az önkormányzatnak.  

Több fejlesztésről is szó van. 4 tételt emeltek ki, amik beleférnek az idei költségkeretbe, ezeket az 

előterjesztés is tartalmazza. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a múzeum fejlesztésére a pályázat a minisztériumban van. Kérdése az 

volt, miért nem várják meg a pályázat döntését, az egy 600 M Ft-os összeg. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, hogy egy tételről van csak szó, ami a pályázatban is szerepel, az pedig 

a vizesblokk. Ha minden jól alakul, akkor jövő év végén elkezdődhetnek a fejlesztésnek. A többi tétel 

nincs benne a pályázatban.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, október 25-én rendkívüli ülést tart a VFKB a Bányászati 

Múzeumban. Áttekintik az év végi eredményeket, milyen költségek, munkaidő lett ráfordítva. 

Megpróbálnak egy koncepciót kidolgozni a jövőre nézve. 

  

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

165/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Döntés a Majkon található Oroszlányi Bányászati Múzeum kisebb léptékű fejlesztéseivel 

kapcsolatban”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Majkon található Oroszlányi Bányászati Múzeum kisebb léptékű 

fejlesztéseivel kapcsolatban” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

Szünet  

17:39-17:54 

 

Székely Antal bizottsági tag a szünet után nem tért vissza a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági tagok 

száma 7 fő. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

166/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása  

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az előterjesztés végleges formátuma helyben kiosztásra került. 

Péntek délután küldte meg előzetes normakontrollt követően a Kormányhivatal az észrevételeit. Tárgyi 

módosításokat nem, csak jogi pontosításokat tettek. Hangsúlyozta, hogy a rendelet-tervezetben mindazon 

magatartási formák szankcionálása szerepel, amit a Btk. és a szabálysértési törvény nem szabályoz, 

valamint más önkormányzati rendelet sem tartalmaz rá szabályokat. A tűzgyújtásra irányuló rendelet 

magatartásformákat tartalmaz, de szankció nincs hozzácsatolva, ez a rendelet már azon szankcionálási 

lehetőségeket is tartalmazza. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye szerint a 10. § h) pontját ki kellene bővíteni. Mi van akkor, ha 

az önkormányzat szeretne egy gépészeti átépítést végezni, pl. az egycsöves rendszerről áttérne a 

többcsöves rendszerre, de a lakó nem hajlandó beengedni. Kérdése az volt, hogy nem lehetne-e ezt a 

pontot kiegészíteni, hogy nem csak gépészeti hiba javítása érdekében, hanem „gépészeti felújítás és 

átalakítás, valamint fejlesztés” esetén. Így a lakó nem mondhatja azt, hogy nem kell neki a fejlesztés.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a lakóközösségeknél formai előírások is vannak, beruházási 

jellegű felújításhoz meg kell lenni a minősített többségnek, az önkormányzat ilyen döntést nem hoz. 

  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy ilyen esetben két tulajdon van, van a tényleges 

magántulajdon és vannak a közös használatban lévő részek. A távhő tulajdona addig tart, amíg bemegy az 

épületbe a távhőcsonk, attól kezdve a vagyon a közösségé.  Egy változtatáshoz a tulajdonos társak 

minősített többsége kell. Ha a közösség döntött, akkor 60 napja van annak, aki nem ért egyet a döntéssel, 

hogy bíróságon megtámadhatja azt. A bíróság ritkán szokott a közösség ellen dönteni, kifejezetten 

komoly hátrányt kell okozni, hogy a közösség ellen döntsön. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, mi van akkor, ha vízórát akarnak leolvasni és nem engedi 

be a lakó? 

 

Dr. File Beáta jegyző véleménye szerint a közszolgáltatók helyett nem nekik kell megoldani ezt a 

problémát. Nekik is vannak szabályaik és jogosultságaik, hogy megoldják ezt a problémát.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

167/2016. (X.17.) PB határozata 

„A közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

megalkotása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A talajterhelési díjról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

 

Pap Péter elnök elmondta, a rendelet azokról szól, akik hozzáférnek a városi szennyvízhálózathoz, de 

azokról nem, akik nem rendelkeznek csatornahálózathoz közeli lakóhellyel, de a saját szennyvizüket 

törvényes módon kezelik.  

A rendelet-tervezet azokról sem szól, akik nem rendelkeznek lakóhellyel olyan helyen, ahol csatorna van, 

de nem is kezelik semmiféle módon az általuk megtermelt szennyvizet. 

  

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a környezetterhelési díjról szóló 2003. évi LXXXIX. 

törvény szabályozza azt, hogy mely esetekben lehet talajterhelési díjat kiszabni és csak azokon a 

területeken lehet helyi szabályozásokat rendelet formában megfogalmazni, ahol szennyvízcsatorna 

szolgáltatás van. Az összes többi esetben nem lehet megállapítani, erről szólt a nem közműves rendelet, 

amit tavasszal hoztak.  

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hová tartozik az, aki biológiailag kezeli a szennyvizet? 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, rá a talajterhelési díj sem és a tavasszal hozott rendelet sem 

vonatkozik. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, van az, akinek van vezetékes vize és van az, akinek nincs. 

Akinek van vezetékes ivóvize, annál lehet mérni a felhasználást. Akinek van vize, illetve van saját 

feldolgozó műve, arra a törvény ad megoldást. Akiknél van víz és van szennyvízre kötési lehetőség, azt 

kezelik a mostani jogszabállyal, azonban ahol van vezetékes víz, de nem lehet rákötni a csatornára, azt 

kezelték a tavaszi rendelettel. Így lesz teljes a kör. Elmondta még, hogy a városfejlesztési bizottság ülésén 

az ellenőrizhetőség kérdését feszegették.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a rendelet-tervezet nem különíti el a saját tisztítóval rendelkező 

és a szikkasztóba gyűjtő felhasználót. A korábbi rendelet kötelezi, hogy évente egyszer szippantson. Ha 

valakinek van derítő gödre, az rendben van, de az ő három medencéjéből melyikből vinne el a szippantó? 

Nem csak az a két kategória van, ami a rendelet-tervezetben szerepel.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a 2003. évi LXXXIX. törvény azt írja elő, hogy talajterhelési díj 

fizetésére kötelezett az, „aki a műszakilag rendelkezésre álló közcsatornára nem köt rá és helyi 

vízgazdálkodási hatósági, illetve vízjogi engedélyezés hatálya alá tartozó szennyvízelhelyezést, ideértve az 

egyedi zárt szennyvíztározót is, alkalmaz”. Az önkormányzati rendelet hatálya alá csak azok tartozhatnak, 

akiknek a műszakilag rendelkezésre álló közcsatornára való ráépítési lehetőség adva van.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a törvény magasabb rendű jogszabály.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a cím megtévesztő lehet, hiszen nem a talajterhelési díjról 

rendelkeznek, hanem a feltételekről. Át kéne gondolni a rendelet-tervezet nevét. Elmondta még, hogy 

minimális az az ingatlanszám Oroszlányon, akit a rendelet érint, maximum 50 ingatlant érinthet.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

  



12 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

168/2016. (X.17.) PB határozata 

„A talajterhelési díjról szóló önkormányzati rendelet megalkotása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A talajterhelési díjról szóló önkormányzati rendelet megalkotása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A közterületek rendjéről és használatáról szóló 12/2003. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a múlt heti munkaanyagokat még úgy küldték ki, hogy a 

közterület filmforgatási célú igénybevételére a szabályokat is javasolták kivenni a rendelet szövegéből. 

Időközben a kormányhivatal az előzetes normakontrollt követően jelezte, hogy az önkormányzatnak 

továbbra is megmarad a közterület filmforgatási célú igénybevételére vonatkozó szabályozási jogköre. 

Ezért kizárólag a filmforgatás díjára vonatkozó rendelkezéseket szükséges hatályon kívül helyezni.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

169/2016. (X.17.) PB határozata 

„A közterületek rendjéről és használatáról szóló 12/2003. (VII.2.) önkormányzati rendelet 

módosítása”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A közterületek rendjéről és használatáról szóló 12/2003. (VII.2.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 18 óra 31 perckor elhagyta a bizottság ülését. 

 

A településkép helyi védelméről, továbbá egyes építésügyi előírásokról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotása 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy az előterjesztés és rendelet helyes címe: „A városkép 

helyi védelméről, továbbá egyes építésügyi előírásokról szóló 14/2000. (VIII.16.) önkormányzati rendelet 

módosítása”. Előzetes normakontroll alapján a kormányhivatal javasolta, hogy ne új rendeletet 

alkossanak, hanem a régi rendelet vizsgálják felül, és azokat a rendelkezéseket vegyék ki a rendeletből, 

amik a jegyzőnek vagy másnak adtak hatáskört. Így a megmaradt rendeletet módosították, nem alkottak 

új rendeletet.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a rendelet szerint a területek határát jelezni kell. Kérdése 

az volt, hogy van-e erre valami rendezési elv? 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy nincs, 2000-től napjainkig nem tették ki a táblákat. A 

szakbizottság a múltkori ülésén elkezdte azokat az elemeket vizsgálni, hogy mely ingatlanok esetében 

kell megtartani a helyi védelmet. A táblákat a vizsgált időszakik felesleges kihelyezni.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy jelen pillanatban a szakbizottság nem vizsgálta ezek 

tartalmi elemeit. Arról döntöttek, hogy újra átnézik az elemeket.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről a helyes címmel. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

170/2016. (X.17.) PB határozata 

„A városkép helyi védelméről, továbbá egyes építésügyi előírásokról szóló önkormányzati rendelet 

módosítása”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A városkép helyi védelméről, továbbá egyes építésügyi előírásokról szóló 

önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB egyhangúlag támogatta az előterjesztést. Elmondta 

még, hogy a Fürst Sándor utca kétirányúsítását felgyorsítanák, feladat még a buszmegálló megszüntetése 

és parkolók kialakítása.  

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy kinek javasolják a Fürst Sándor úti buszmegálló megszűntetését?  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy ilyenkor a menetrendet módosítani kell, megkereshetik a 

KNYKK-t. Legutóbbi megkeresésükkor felkérték a KNYKK-t, hogy vizsgálja meg mekkora a 

buszmegálló kihasználtsága, azonban erre vonatkozóan nem kaptak jelzést. Véleménye szerint annak 

idején a buszmegálló az Arany János iskola okán volt ott. Nem hivatalos információ szerint napi 

kihasználtsággal 4-5 utas van, így indokolt lehet a megszüntetés. Az ipari parki cégek a közeljövőben fel 

fognak lépni menetrend módosítással, akkor ebben a körben tárgyalhatják ezt a kérdést.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

171/2016. (X.17.) PB határozata 

„Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Pályázati együttműködésben való részvétel a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat Sacra Velo 

projektjében 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

172/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Pályázati együttműködésben való részvétel a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat 

Sacra Velo projektjében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Pályázati együttműködésben való részvétel a Komárom-Esztergom Megyei 

Önkormányzat Sacra Velo projektjében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Bartalus László osztályvezető 18 óra 44 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével kapcsolatos döntések 

 

Pap Péter elnök ismertette a helyben kiosztott előterjesztést.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a munkaanyagban még az szerepelt, hogy az önkormányzatnak 

létszámot kellett volna emelnie az asszisztenciára. Azonban egészségüggyel kapcsolatos szervezeti 

egység nincs a hivatalban. Ezért úgy gondolták, hogy november 1-jétől, ami finanszírozási összeget kap 

az OEP-től az önkormányzat erre a körzetre, azt átadják a helyettesítő orvosnak. A mai napon kapott 

választ a doktornőtől, hogy így is vállalja a körzet helyettesítését. Az OEP-től minden hónapban a 

számlára érkezik az összeg, ami nem mindig ugyanannyi, viszont egy fix összeget be kellett tervezni a 

költségvetésbe.   

 

Papp Péter elnök kérdésére válaszolva - Határozatlan idejű szerződésről van szó? – Dr. File Beáta 

jegyző elmondta, hogy igen. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az egészségügyi bizottság támogatta ezt a megoldást.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság a helybe kiosztott előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

173/2016. (X.17.) PB határozata 

„Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével kapcsolatos döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésével kapcsolatos 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Pályázat benyújtása az INTERREG V-A SZLOVÁKIA–MAGYARORSZÁG együttműködési program 

keretében tematikus játszópark kialakítása érdekében 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a helymegjelölésen volt a hangsúly. Támogatták a Haraszt-

hegyet helyszínnek és támogatták a játszópark kialakítását is. Most csak a központi elemekről van szó, 

emellett vannak egyedi játszóeszközök több korosztály számára, megfelelő közlekedő utak, közvilágítás, 

kerítés, mellékhelyiség.  

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy a 4,5 M Ft-ba ez mind benne van? 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy 5 %-os önrészről és 300 E Euróról beszélhetnek. Az 

önrészbe megpróbálják a kihelyezett köztéri bútorokat elhelyezni. 

 

Papp Péter elnök egyetértett a pályázattal, de a hellyel nem. Véleménye szerint az megközelíthetetlen, 

nyáron sok a hajléktalan.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a játszópark körbe lesz kerítve, kamerák lesznek 

felszerelve. Elmondta még, hogy a városi kamerák jelenlegi működését, és helyzetét át fogják nézni, 

Annak érdekében, hogy egy koncepciót ki tudjanak dolgozni, már anyagokat is gyűjtöttek. Olyan 

javaslatot szeretnének tenni, amire a koncepció tervet ki tudják írni. A cél az, hogy a kamerarendszer 

rövid időn belül hatékonyabb legyen. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a streetball pálya kapcsán felmerült egy esetleges változtatási tilalom, 

két hét elteltével pedig egy játszóteret raknának oda. 

  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy ott volt már egy ehhez hasonló terület, igaz a jelen állapota 

miatt most alkalmatlan. A Haraszt-hegy hasznosítását végig kell gondolni, a streetball pálya egy más 

területen lett volna, akkor kiharaptak egy területet a hegyből. Itt rehabilitálnak egy területet, ami korábban 

is hasonló hasznosítású volt. A pályázatnak alap eleme, hogy az infrastruktúrát oda kell vinni. Ha nem ide 

helyeznék, akkor hová?  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a tegnapi frakció ülésen sokaknak volt Papp Péter elnök 

úrral egybehangzó véleménye. Támogatják a pályázat benyújtását, azonban opcióként fenntartanának más 

területet is. Nem tudja, mennyire fontos a pályázat szempontjából, hogy konkrét hrsz-ot kell megjelölni, 

de ha a helyen nem tudnak változtatni, akkor tartózkodnak a szavazásnál. Az extrém park mellett jobban 

el tudják képzelni a játszóparkot. Véleménye szerint a terület nem érett meg egy ilyen komoly 

beruházásra, holott egyetértenek azzal, hogy azt is fejleszteni kell.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag jelezte, hogy a 879 hrsz. a határozati javaslatban ilyen formában nem 

megfelelő.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 3 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

174/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Pályázat benyújtása az INTERREG V-A SZLOVÁKIA–MAGYARORSZÁG együttműködési 

program keretében tematikus játszópark kialakítása érdekében” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása az INTERREG V-A SZLOVÁKIA–MAGYARORSZÁG 

együttműködési program keretében tematikus játszópark kialakítása érdekében” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés csatlakozási díjfizetés feltételeiről a Krajnyik Akác András Sportcsarnok távhő hálózatra való 

rákötésével kapcsolatosan 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést. Az előterjesztés becsült értékeket tartalmaz, jelen 

pillanatban a szakemberek ezt az összeget tartják elképzelhetőnek. A fűtési szezon végén pontosabb 

számokkal lehet tervezni a következő fűtési idényt. 

 

A bizottság tagjai ezt követően a csatlakozási díj jogosságáról egyeztettek. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal, 3 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

175/2016. (X.17.) PB határozata 

a „Döntés csatlakozási díjfizetés feltételeiről a Krajnyik Akác András Sportcsarnok távhő 

hálózatra való rákötésével kapcsolatosan” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés csatlakozási díjfizetés feltételeiről a Krajnyik Akác András Sportcsarnok 

távhő hálózatra való rákötésével kapcsolatosan” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ingatlan vásárlással és értékesítéssel kapcsolatos döntések 

 

Pap Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy aktuális térképet még mindig nem kapott az anyaghoz. 

Kérése az volt, hogy a megvásárolni kívánt ingatlanokat mindig más színnel jelöljék. Így kérte eddig is.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a holnapi testületi ülésre a megvásárolni kívánt területeket 

lila színnel fogják jelezni.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 



17 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

1762016. (X.17.) PB határozata 

az „Ingatlan vásárlással és értékesítéssel kapcsolatos döntések”című  

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Ingatlan vásárlással és értékesítéssel kapcsolatos döntések” című előterjesztést.

  

Felelős: Papp Péter elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Németh Ferenc bizottsági tag két koncert költségvetését ismertette. Véleménye szerint ésszerű lenne 

figyelembe venni a technikai lehetőségeket, vagy a rendezvényeket a technikai feltételekhez igaztani. 

Javasolta, hogy tényszerűen vizsgálják meg a rendelkezésre álló technikát, hogy az mellett milyen 

rendezvények valósíthatók meg. Soknak tartotta a vasárnapi bányásznapi program összegét is, mely 2 M 

Ft-ba került.  

Véleménye szerint vizsgálat tárgyát képezhetné egy Dottó vonat beszerzése. Éves szinten sok 

rendezvénynél veszik igénybe ezt a szolgáltatást. Javasolta, vizsgálják meg mennyibe kerülne, ha 

üzemeltetnének egyet.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az egészségügyi bizottság bölcsődei fejlesztési javaslattal élt a 

képviselő-test felé, 72-96 férőhely bővítésre lenne szükség. A vélemények alapján a Táncsics óvoda 

melletti területre tettek javaslatot és a mielőbbi tervezés elkezdését, továbbá létszámbővítést is javasoltak. 

 

Papp Péter elnök véleménye szerint létszámbővítés volt a bölcsődében.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, először támogatta azt a területet, azonban ott nagy teljesítményű 

vezeték fut. Kisgyermekeknél az elektromágneses tér hatása nem egészséges, nem biztos, hogy szerencsés 

egy ilyen területre bölcsődét tenni. 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 19 óra 30 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


